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Danke foesproken dat hij even reageert op de vragen erjE§JEEJ] mbt CIMS

groet

5120 5.155.120 5.1.2¢ |] JEEN @minvws.nl>
Verzonden: maandag 22 maart 2021 18:13

3 a @minvws.nl>; BE
@minvws.nl>; BENEFERESE EET CN FER) 1. @minvws.nl>; [ERFFCREAESCRCR IVEY) @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Opmerking [iF

Ik heb proberen mee te schrijven met het overleg. Hierbij mijn aantekeningen, misschien helpt dat.

1- Het aanpassen van de systemen staat ook in die nota toch? Over ‘Hoe zit dat met mensen die niet in CIMS terecht

(willen) komen?’ is in ieder geval niet gesproken.

2- Mbt ‘Dwz dat mensen die al een prik hebben gehad, de tweede kunnen afzeggen als ze zeggen dat ze infectie hebben

gehad?’, zo stond het wel in de nota waarop tekst kamerbrief gebaseerd is. Ik leg de tekst nog aan het RIVM voor.

3- Waar de actie ligt qua serologische testen weet ik niet..

4- Ja dat staat ook in de nota inderdaad, maar over die uitvoering is ook niet gesproken bij mijn weten.

Verzonden: maandag 22 maart 2021 17:49

BE minvws.nl>; EEREAEEAEIERES

minvws.nl>

CC: GEIR AERC IVEY) <BR @ minvws.nl>

Onderwerp: FW: Opmerking[JENN

Hoi 51.2e

IEEE: ik hadden net een overlegje met iemand van het RIVM, die bezig is geweest met de uitwerking van het 1 prik
scenario, na een COVID-infectie.

Wij merkten dat wijzelf nog op een hoop vragen van haar geen antwoorden hadden, maar mogelijk is hier allang over nagedacht
en is hierover gesproken (met minister?)

We willen deze even bij jullie toetsen/navragen, ook met het oog op de opvolging die we nu in de Kamerbrief in algemene zin

opnemen.

1. Wat betekent het teruggaan naar 1 prik voor het in aanmerking komen voor een vaccinatiebewijs?
Is hier al over nagedacht? Ik kan me voorstellen dat het terugbrengen van een vaccinatie naar 1 prik na een infectie

betekent dat er eea in de IT-systemen moet worden aangepast en mensen dus al na 1 prik in CIMS terechtkomen als

volledig gevaccineerd en vervolgens ook in aanmerking komen voor een bewijs. Hoe zit dat met mensen die niet in CIMS

terecht (willen) komen?

Klopt dat? En is dit uitvoerbaar?

2. Werkt het doorvoeren van het 1-prik beleid na een COVID infectie, met terugwerkende kracht? Dwz dat mensen die al

een prik hebben gehad, de tweede kunnen afzeggen als ze zeggen dat ze infectie hebben gehad? Dan moet vervolgens
in het systeem wel worden aangeven dat deze mensen volledig gevaccineerd zijn.

Volgens onze tekst in de Kamerbrief kan dit.

3. Hoe zit het met de serologische testen? Wordt hier actie op ingezet om na te gaan dit kan worden ingezet om na te gaan

of mensen een COVID-infectie hebben doorgemaakt? Moeten we hier nog iets op doen? Kan ook na Kamerbrief.

4. Verder werd benadrukt dat voor dit aangepaste beleid een goede communicatie nodig is. Dit werd vanmiddag ook in een

uitvoeringsoverleg met koepels en GGD gezegd, qua uitvoering is dit nog zeker niet gereed. We moeten ook hier goed
naar kijken komende dagen.

Ik begreep van dat minister iets in fasen zou willen (weet het niet meer heel precies):
1. Inzetten voor mensen die denken dat ze tot zes maanden geleden een infectie hebben doorgemaakt.
2. Uitzoeken of mensen die denken dat ze iets hebben doorgemaakt, maar niet zeker weten. Een test aanbieden oid??

3. Uitzoeken of het ook tot 9 maanden terug kan? (GR vragen).
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Oftewel, we horen graag om te kijken wat we nog scherper moeten uitzoeken en moeten doen.

Groeten,

5.1.2e

5.1.2i Concept

) ® 5.1.20 [@ minvws.nl>
Verzonden: maandag 22 maart 2021 12:41

Onderwerp: RE: opmerking [EEE
Ah ik denk dat ik het antwoord dan in de 1prik nota zie staan.

5.1.2i Concept

Verzonden: maandag 22 maart 2021 12:26

CC: EAP IE (EakD
i

Onderwerp: RE: opmerking EXER
Ah...deze...nou dat is een ingewikkelde...ik weet eigenlijk helemaal niet of ik hiervoor aan zet ben.

Ben wel bezig met de ouderen, met LZ. Vwb die 1 prik, en niet twee...ik las ergens anders in je tekst dat je hebt aangegeven dat

we dit gaan doorvoeren in de vaccinatiestrategie. Dat betekent dat mensen kunnen aangeven dat ze al een COVID-19 infectie

hebben doorgemaakt. Dan is het niet langer noodzakelijk dat ze nog een tweede vaccinatie krijgen.

Dit gaat dan ook zo voor die mensen die in Zeeland voor een tweede Astra in aanmerking komen, zou ik zeggen..

Ik weet niet wie deze paragraaf invult...

Van: BESEE SEER FIN)Eeminvws.n|>

Verzonden: maandag 22 maart 2021 12:13

Onderwerp: RE: Opmerking

minvws.nl>
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Nee die bedoelde ik niet. Ik bedoelde deze:

5.1.2i Concept

Van:EEN EB [<2 | @minvws.nl>

Verzonden: maandag 22 maart 2021 11:53

Aan: 512es135 1202 5.1.2e @ minvws.nl>

Onderwerp: RE: Opmerking

5.1.2 Concept

Is niet mijn werk, maar van JEEM ....maar je kan gewoon een zin hierover aangeven of bi; JERE or vragen..

Van: EIBEEL ER FLY) @minvws.nl>

Verzonden: maandag 22 maart 2021 11:22

Aan:IEEE BE ( @minvws.nl>

Onderwerp: Opmerking

EIEN
Begrijp jij de door mij geel gearceerde tekst in de kantlijn bij jou stukje (op pag 40 van de brief zelf, pag 10 vd pdf). En zo ja,
kan jij daar iets mee?

Groeten,


